



本人/本公司樂意捐款支持誇啦啦藝術集匯：

I/Our company would like to support The Absolutely Fabulous Theatre Connection with cash donation:

捐款金額 Donation Amount: 港幣 HKD _____

誇啦啦藝術集匯為註冊慈善機構，凡捐款港幣100元或以上均可憑收據申請扣稅。

As a registered charity and non-profit organisation, any donation of HKD100 or more is tax-deductible with a receipt.

個人資料 Personal Particulars

請用英文正楷填寫 Please fill in the form in block letters

先生 Mr 女士 Ms 博士 Dr 教授 Prof

姓: _____ 名: _____ (中文)

Surname: _____ Given Name: _____ (English)

公司名稱 Company Name (如適用 If applicable)

中文: _____

English: _____

刊登場刊之鳴謝姓名 Name to be acknowledged in the house programme

中文: _____ English: _____

同上 Same as above 無名氏 Anonymous

聯絡資料 Contact information

辦公室電話 Office Tel.: _____

手提 Mobile: _____

電郵 Email: _____

通訊地址 Postal Address: _____

本人希望以電郵方式收到有關誇啦啦藝術集匯的最新資訊。
I would like to receive promotional materials from
The Absolutely Fabulous Theatre Connection by email.

如有查詢，請致電(852) 2520 1716 聯絡市場推廣及宣傳部或電郵至info@aftechk。
For more information, please contact Marketing Department at (852) 2520 1716
or info@aftech.hk .

捐款方法 Payment Methods

請將填妥表格及抬頭為「誇啦啦藝術集匯有限公司」的支票郵寄至以下地址，並在信封面標明「市場推廣及宣傳部」。

Please return this form with a cheque payable to "The Absolutely Fabulous Theatre Connection Co. Ltd." to the address below and state "Marketing Department" in the envelope.

郵寄: 香港九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心 L3-07

Address: L3-07, Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong

感謝您對誇啦啦的支持! Thank you for supporting AFTEC!

個人資料(私隱)條例通知: 根據個人資料(私隱)條例第18、第22及附表1內6原則的規定，你有權要求查閱及更正所提供的個人資料。倘若對填報個人資料一事有任何疑問，包括要求查閱或更改資料等，請與誇啦啦藝術集匯聯絡。

Personal Data (Privacy) Ordinance Notification: You have the right to access to and correct personal data in accordance with section 18,22 and principle 6 of Schedule 1 to Personal Data (Privacy) Ordinance. Enquiries concerning personal data, including requests for access and correction, may be directed to The Absolutely Fabulous Theatre Connection.